
                                                    Z á p i s n i c a   č. 12/2023 

                                      zo zasadnutia komisie športu, dňa 8. 11. 2023 

________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

 

Program:  1. Otvorenie 

  2. Návrh financovania športu v meste Senica  

3. Záver 

 

K bodu č. 1 

V úvode rokovania predseda komisie Mgr. Peter Hutta privítal pozvaných hostí a členov 

komisie športu a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

K bodu č. 2 

 Na zasadnutie komisie športu bol pozvaný primátor mesta Ing. Mgr. Martin Džačovský 

a vedúci finančného oddelenia Ing. Róbert Mozolič. Primátor vyslovil názor, že v zozname športových 

klubov v meste Senica niektoré chýbajú (napr. motocross, kynológia a iné...). Na čo predseda komisie 

reagoval slovami, že Motocros a kynológia sú síce športové odvetvia, v Senici však nemajú žiadnu 

tradíciu. 

Z dôvodu novely zákona o majetku obcí je potrebné mestským zastupiteľstvom prijať Zásady 

hospodárenia s majetkom obce, čiže sa nedá vyhovieť požiadavke komisie zachovať bezplatný 

prenájom športovísk. Primátor žiada navrhnúť možnosti riešenia, ako napr. každý športový klub by 

platil za vstup na športovisko mesačný poplatok za jedného člena (napr. 1€, 2€, 5€), ktorého výška by 

bola určená podľa viacerých kritérií: rozdelenie na kolektívne a individuálne športy, prioritné a ostatné 

športy (prioritné športy by platili menšiu sumu za používanie športovísk), deti a mládež s trvalým 

pobytom v Senici a mimo Senice, stanovenie minimálneho počtu detí a mládeže na tréningovú 

jednotku, aby mohol klub využívať športovisko za znížené nájomné. Primátor žiada komisiu, aby 

bližšie odôvodnila a skonkretizovala výber jednotlivých športov vybraných medzi prioritné športy vo 

vzťahu k podmienkam mesta. Členovia komisie poukázali na už vypracované pravidlá (zápisnica č. 11, 

zo dňa 12. 10. 2023), ktoré musia prioritné športy spĺňať.  

 

Z dôvodu krátkosti času na prípravu určenia presných pravidiel prenájmov športovísk a nutnej 

komunikácie s ich prevádzkovateľom RSMS v zmysle schválených zásad je doterajšie financovanie 

prostredníctvom CVČ predĺžené do 30.06.2024. 

V blízkej dobe sa musí predložiť návrh určenia presných pravidiel prenájmov športovísk v súlade so 

Zásadami hospodárenia s majetkom obce a s rozpočtom Mesta Senica. Tieto pravidlá budú po 

schválení následne zapracované do Zásad o hospodárení s majetkom obce. Na pokrytie nákladov pre 

športové kluby za prenájom športovísk musí byť konkretizovaný postup podpory, cez dotácie z Fondu 



PRO Senica, pokým nebude vypracované a poslancami MsZ schválené nové VZN o financovaní 

športu v meste Senica. Zároveň musí byť doplnená a aktualizovaná aj Koncepcia rozvoja športu 

o schválené nové pravidlá financovania športu. Výška finančných prostriedkov určených pre športové 

kluby, resp. ich percentuálneho rozdelenia zatiaľ neboli predmetom rokovania z dôvodu, že sa najskôr 

musia vyriešiť otázky prenájmov športovísk športovým klubom. 

 Členovia komisie sa dohodli, že na najbližšom zasadnutí (7. 12. 2023) sa budú zaoberať 

návrhmi primátora mesta a  možnými riešeniami ohľadom prenájmu športovísk a financovania športu 

v meste.  

 

 

K bodu č. 3 

   Predseda komisie poďakoval prítomným za ich účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

 

 

Zapísala: Erika Mášiková, tajomníčka komisie                                                             

                   Mgr. Peter Hutta 

predseda komisie športu 

 

 


